



Safe Business



Safe Business



Enjoy the benefits of our unique covers that includes accidental damages, Loss of profit, third party liability and much more insurance benefits.

We do everything to ensure your business stays protected with AXA.

You can also experience the simplicity and flexibility to choose the cover limits that best suits your needs.

Insurance coverage

Building and contents Cover. Covers Fire, burglary, Storms, SRCC and much more



loss of profit Cover. covers loss of profit due to the insured perils

Civil Liability provides coverage for protection of your landlord's belongings due to covered perils



Glass Breakage Covers all kinds of glass breakage

Contents Temporary removal Covers contents against loss or damage while being transported



Covering cost and expenses necessary incurred for removal of debris

Cash in Safe/ Machine Covering the cash loss from safe and machine due to covered perils



(Ø]

Computer files and program restoration Covering restoration cost for computer files and programs due to covered perils



Covering exterior displays breakage due to covered peril

Our flexible Safe business packages are built to meet your requirements. Make an informed choice and enjoy AXA SME Insurance, your way.

Step Two

Contenets



Claims







Loss of profit will be calculated based on chosen Building and contents sum insured

Step Three







المطالبات

(ଫୁ

اختار ما بين 3 طرق لتسجيل مطالباتك، و اترك الباقي لنا · أتصل بنا على 16363 • زور موقعنا الاليكتروني www.axa-egypt.com . استخدم المطالبات الالبكتر ونبة عبر الانترنت

تمتع بتغطياتنا المتميزة والتي تشمل الحوادث العارضة، توقف الأعمال، المسؤولية المدنية ومميزات أخرى نبذل كافة جهودنا وخبراتنا من أجل حماية وسلامة مشروعك مع أكسا، سوف تستمتع يسهولة ومرونة اختبار مبلغ التأمين لتناسب متطلياتك بالتأكيد

التغطية التأمينية

الخسارة أو التلف الذي يلحق بالمبانى والمحتويات تأمين ضد الحريق، السَّطو، العواصف، الشغب وتغطيات أخرى



المسؤولية المدنية تعويض المؤمن له عما قد يُحكم به عليه قضائياً

کسر الزجاج تغطی کافة أنواع کسر الزجاج

المحتويات المنقولة بصفة موقتة تغطى الخسارة أو التلف الذي يلحق بالممتلكات المؤمن عليها أثناء نقلها داخل جمهورية مصر العربية

الخطوة الثانية

المحتويات

از الة الأنقاض التكاليف والمصاريف المتكبدة لإزالة الأنقاض

النقدية داخل الخزية تغطبة النقدية بالخزائن والكاشير نتبجة الأخطار المغطاه

تكاليف استعادة الملفات والبرامج تغطية تكاليف استعادة الملفات والبرامج نتيجة حادث مغطى

الوجهات الخارجية تأمين الوجهات الخارجية ضد الكسر نتيجة حادث مغطى

> اختار مبالغ التأمين المناسبة لك ولمشروعك اختار ما تحتاجه وتمتع بتأمين أخطار الأعمال مع أكسا

· Call us on 16363

and let us take care of the rest:

· Visit our website www.axa-egypt.com

Choose between three ways to submit your claim,

Use online e-submission claims process